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PROTOKÓŁ NR XLVI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 16 grudnia 2021 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 930  

 

Transmisja z obrad XLIVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 0:06 - 1:07) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła XLVI w obecnej 

kadencji sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza 

Piotra Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie oraz mieszkańców, którzy przebieg 

sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu 

Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 1:08 - 3:22) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad.  

 

Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn zgłosił wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

współpracy gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

W uzasadnieniu podał, że uchwały obejmujące roczny program współpracy z organizacjami 

pozarządowymi mają charakter aktów prawa miejscowego, co powoduje konieczność 

uzależnienia ich wejścia w życie od opublikowania w dzienniku urzędowym, co zostało 

uwzględnione w treści przedkładanego projektu uchwały. 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Łobez 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022” – jako pkt 9 porządku obrad. 

Kolejne punkty ulegną renumeracji; 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

http://www.bip.lobez.pl/
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że wniosek został przyjęty. Wobec powyższego poddała pod 

głosowanie porządek obrad wraz z uwzględnionym wnioskiem formalnym.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła 

porządek obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie wraz z uwzględnionym wnioskiem 

formalnym.  

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; - prezentacja projektu uchwały budżetowej; 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

- odczytanie opinii stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej;  

- stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji 

    Budżetowej;  

- przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały budżetowej;  

- dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz wnioskami i ich przegłosowanie; 

- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022-2035;  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/250/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii rozwoju Gminy Łobez   pn. "Strategia Rozwoju Gminy 

Łobez na lata 2021- 2027 z perspektywą do roku 2035", w tym trybu jej konsultacji; 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka 

i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim 

Bajkowa Kraina w Łobzie; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy 

Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

11.  Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2022 r.; 

12. Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 

2022 r.; 

13. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

14. Komunikaty i informacje; 

15. Informacje Przewodniczącej Rady; 

16. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

(nagranie: 3:23 - 4:23)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę są dwa 

protokoły z poprzednich sesji: 

 

Protokół Nr XLIV z sesji, która odbyła się 26 listopada br. (sesja zwyczajna);  

Protokół Nr XLV z sesji, która odbyła się 1 grudnia br. (sesja nadzwyczajna); 

 

Protokoły zostały wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokoły z poprzednich  

sesji. 

 

Ad. 4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 4:24 - 5:06)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 5 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na 

rok 2022;  

(nagranie: 5:07 – 1:00:06)  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że zgodnie z obowiązkiem 

wynikającym z przepisów art. 238 ust. 1 i 2 ustawy o finansach publicznych Burmistrz Łobza 

opracował projekt uchwały budżetowej na rok 2022 i w dniu 15 listopada 2021 roku przekazał 

go do biura Rady Miejskiej w Łobzie oraz Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Szczecinie.  

 

Komisja Spraw Społecznych pracowała nad projektem budżetu w dniu 29 listopada 2021 roku, 

natomiast Komisja Terenów Wiejskich w dniu 30 listopada 2021 roku. Wypracowane opinie, 

zgodnie z procedurą uchwalania budżetu, przekazane zostały Komisji Budżetowej.  

Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 1 grudnia br. po zapoznaniu się z opiniami 

pozostałych komisji dokonała oceny projektu budżetu na rok 2022 i przedłożyła Burmistrzowi 

swoją opinię wraz z wnioskami i sugestiami wynikłymi w trakcie dyskusji.  

 

W dniu 10 grudnia br. p. Burmistrz przekazał Przewodniczącej Rady autopoprawkę do projektu 

uchwały budżetowej, którą dostarczono radnym na piśmie.  
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Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie wydała pozytywną opinię o przedłożonym przez 

Burmistrza Łobza projekcie uchwały budżetowej Gminy Łobez na 2022 rok. Zawarta jest ona  

w uchwale Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 9 grudnia 2021 r.  

Przewodnicząca Rady poinformowała, że § 7 uchwały nr 43/297/2021 Rady Miejskiej w 

Łobzie z dnia 22 października 2021 roku w sprawie określenia trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej Gminy Łobez – ściśle określa punkty porządku obrad dotyczące uchwały 

budżetowej. Przystępujemy do pierwszego z nich.  

 

1) prezentacja projektu uchwały budżetowej; 

Prezentacji projektu uchwały budżetowej na rok 2022 w imieniu p. Burmistrza dokonała 

Skarbnik Gminy p. Olga Radziwanowska.  

 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej;  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska – odczytała opinie Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie wobec projektu uchwały budżetowej Gminy Łobez na rok 

2022 r. oraz opinię o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego wykazanego w 

projekcie uchwały budżetowej Gminy Łobez na rok 2022.  

  

3) odczytanie opinii stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej;  

Opinie komisji stałych wobec projektu budżetu na rok 2022 przedstawili Przewodniczący 

komisji w następującej kolejności:  

- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych radna Joanna Janicka – Lont; 

- Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich radny Marek Rokosz; 

- Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Mariusz Wijatyk. 

 

4) stanowisko Burmistrza dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji 

Budżetowej; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu p. Burmistrza przedstawiła stanowisko 

Burmistrza dotyczące wniosków stałych komisji Rady, w tym Komisji Budżetowej; 

    

5) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Burmistrza do projektu uchwały 

budżetowej;  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu p. Burmistrza przedstawiła autopoprawkę p. 

Burmistrza do projektu uchwały budżetowej;  

 

6) dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami oraz wnioskami i ich przegłosowanie; 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Skarbnik Gminy Olga 

Radziwanowska, Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz 

Wijatyk, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radna Joanna Janicka-Lont, Przewodnicząca Rady 

Joanna Sienkiewicz, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Radny Zbigniew Pudełko, Przewodniczący 

Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk, Radna Krystyna Bogucka, Radny Zbigniew Pudełko, 

Radna Joanna Janicka-Lont.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie nad wniesionymi autopoprawkami oraz 

wnioskami do projektu uchwały budżetowej;  

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada w wyniku głosowania przyjęła autopoprawki oraz 

wnioski do projektu uchwały budżetowej;  

  

7) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej; 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Łobez na rok 2022 wraz z przegłosowanymi poprawkami. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez 

na rok 2022.  

Przewodnicząca Rady pogratulowała p. Burmistrzowi uchwalenia budżetu a p. Skarbnik Oldze 

Radziwanowskiej wręczyła bukiet kwiatów. Podziękowania dla p. Skarbnik złożył także 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła.  Z-ca Burmistrza Łobza Tomasz Sobolewski w imieniu p. 

Burmistrza podziękował Wysokiej Radzie, za współudział w realizacji tegorocznego budżetu. 

Wyraził nadzieję, że wspólnie uda się mam równie pomyślnie, zrealizować założenia na rok 

przyszły. 

 

UCHWAŁA NR XLVI/313/2021 

w sprawie w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Łobez na rok 2022.  - stanowi załącznik 

do protokołu 

 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022-2035;  

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on szczegółowo analizowany na posiedzeniach komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:00:07 – 1:11:27) 

Przewodnicząca Rady – otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 9 grudnia 2021 r. w sprawie opinii o projekcie 

uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035. 

Następnie w imieniu Burmistrza wniosła autopoprawkę do niniejszego projektu uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Opinie komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały przedstawili Przewodniczący 

komisji w następującej kolejności:  

- Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych radna Joanna Janicka – Lont; 

- Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich radny Marek Rokosz; 

- Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Mariusz Wijatyk. 

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję.  
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035.  

      UCHWAŁA NR XLVI/314/2021 

w sprawie w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2035. - 

stanowi załącznik do protokołu 

- przerwa - 

 

Po przerwie Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum i wznowiła obrady XLVI sesji Rady 

Miejskiej w Łobzie. 

 

Ad. 7 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/250/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii rozwoju Gminy Łobez   pn. "Strategia Rozwoju Gminy 

Łobez na lata 2021- 2027 z perspektywą do roku 2035", w tym trybu jej konsultacji; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:12:27- 1:17:01) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia i omówienia projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału Inwestycji 

Rozwoju Lokalnego Witold Mazur.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXXVI/250/2021 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii rozwoju Gminy Łobez   pn. "Strategia Rozwoju Gminy Łobez 

na lata 2021- 2027 z perspektywą do roku 2035", w tym trybu jej konsultacji; 
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UCHWAŁA NR XLVI/315/2021 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVI/250/2021 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 31 marca 

2021 r. w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii 

rozwoju Gminy Łobez   pn. "Strategia Rozwoju Gminy Łobez na lata 2021- 2027 

z perspektywą do roku 2035", w tym trybu jej konsultacji; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim 

Bajkowa Kraina w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:17:02- 1:22:06) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr 

Blumensztajn. 

Głos w dyskusji zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn, Radna Joanna Janicka-Lont, Kierownik 

Wydziału Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn. 

Więcej głosów nie zabrano.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania:  

Za: 14, PRZECIW:1, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 1;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim 

Bajkowa Kraina w Łobzie; 

     UCHWAŁA NR XLVI/316/2021 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za 

wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim Bajkowa Kraina w Łobzie; - stanowi załącznik do 

protokołu 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

 

(nagranie: 1:22:07- 1:26:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 
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Wprowadzenia i omówienia wymienionego projektu uchwały dokonał Kierownik Wydziału 

Edukacji Kultury i Zdrowia Piotr Blumensztajn.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia „Programu współpracy 

gminy Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

UCHWAŁA NR XLVI/317/2021 

w sprawie uchwalenia „Programu współpracy gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Był on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:26:13- 2:01:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zgłosił wniosek formalny o 

wprowadzenie zmiany do niniejszego projektu uchwały, dotyczącej wysokości diet radnych. 

Zaproponował zmianę w następującym brzmieniu: 

- Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 2.000,00 zł; 

- Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 1.200,00 zł; 

- Przewodniczącemu stałej Komisji Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 1.200,00 zł; 

- Zastępcy Przewodniczącego stałej Komisji Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 

950,00 zł; - Radnemu - dieta w wysokości 900,00 zł. 

 

Głos w dyskusji zabrali: Radna Krystyna Bogucka, Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Mariusz Wijatyk, Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszard Krzęćko, 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kowlek, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Kowlek, Radna Krystyna Bogucka, Przewodnicząca Rady 

Joanna Sienkiewicz. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ryszard Krzęćko zgłosił kolejny wniosek 

formalny. Zaproponował zmianę w następującym brzmieniu: 

Zastępcy Przewodniczącego stałej Komisji Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 

1000,00 zł; 
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Więcej wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję i zarządziła 5 minut przerwy 

technicznej.  

 

Po przerwie technicznej. Głos zabrał Radca Prawny Bogdan Skólmowski. Szczegółowo 

objaśnił procedurę głosowania nad zgłoszonymi wnioskami formalnymi. 

  

Przewodnicząca Rady wobec wygłoszonej opinii prawnej, poddała pod głosowanie jako 

pierwszy wniosek formalny zgłoszony przez Radnego Ryszarda Krzęćko w następującym 

brzmieniu: 

Zastępcy Przewodniczącego stałej Komisji Rady Miejskiej w Łobzie - dieta w wysokości 

1000,00 zł; 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej Mariusza Wijatyka w następującym brzmieniu:  

- Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobzie przysługuje dieta w wysokości 2.000,00 zł; 

- Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Łobzie przysługuje dieta w wysokości 1.200,00 zł; 

- Przewodniczącemu stałej Komisji Rady Miejskiej w Łobzie przysługuje dieta w wysokości 

1.200,00 zł; - Radnemu - dieta w wysokości 900,00 zł. 

 

Z głosowania wyłączony został §1 pkt 4 wymienionej uchwały, ponieważ został on zmieniony 

w wyniku przyjętego wcześniej wniosku formalnego. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0;  

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że wniosek został przyjęty. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. 

w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej 

w Łobzie wraz z przyjętymi wnioskami formalnymi. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 2 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XXVI/204/2016 

Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Miejskiej w Łobzie; 

 

UCHWAŁA NR XLVI/318/2021 

zmieniająca uchwałę Nr XXVI/204/2016 Rady Miejskiej w Łobzie z dnia 28 grudnia 

2016 r. w sprawie ustalenia diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych 

Rady Miejskiej w Łobzie; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2022 r.; 

Projekt planu pracy Rady radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był on 

analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:01:13 - 2:02:52) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec powyższego projektu planu pracy Rady - opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała plan pracy Rady pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w 

wyniku głosowania uchwaliła plan pracy Rady Miejskiej w Łobzie na I półrocze 2022 

roku. - załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12. Zatwierdzenie planów pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I 

półrocze 2022 r.; 

Projekt planów pracy Komisji stałych radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  

Były one analizowane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 2:02:53 - 2:04:26) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Joanna Janicka - Lont przedstawiła opinię 

komisji stałych wobec projektów planów pracy Komisji - opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała plany pracy komisji stałych Rady pod 

głosowanie. 
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Wyniki głosowania:  

Za: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie w 

wyniku głosowania zatwierdziła plan pracy Komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie na I 

półrocze 2022 roku. - załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 2:04:27 – 2:04:57) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania.  

Wobec braku zgłoszeń, Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 13.  

 

Ad. 14 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:04:58 – 2:13:16) 

Glos zabrali: Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, Radna Krystyna Bogucka, Burmistrz 

Łobza Piotr Ćwikła, Radna Joanna Janicka-Lont, Radny Zbigniew Pudełko, Burmistrz Łobza 

Piotr Ćwikła. 

Więcej komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 14. 

 

Ad. 15 Informacje Przewodniczącej Rady. 

(nagranie: 2:13:17 – 2:22:44) 

Przewodnicząca Rady poinformowała o swojej działalności międzysesyjnej: 

- 27.11. udział w obchodach Dni Honorowego Krwiodawstwa Polskiego Czerwonego Krzyża; 

- 7.12. udział w posiedzeniu Komisji Budżetowej i Komisji Spraw Społecznych Rady Powiatu 

opiniującym budżet Powiatu Łobeskiego na rok 2022; 

-  11.12. udział w spotkaniu wigilijne w Kole Emerytów, Rencistów i Inwalidów w ŁDK; 

następnie udział w XX memoriale im. Jerzego Machońskiego w Halowej Pilce Nożnej  

o Puchar Burmistrza Łobza; 

- złożyła podziękowania radnej Ewie Zwierzchowskiej za zaangażowanie w przygotowanie 

Jarmarku Bożonarodzeniowego w Bełcznej oraz radnej Joannie Janickiej – Lont, radnej 

Agnieszce Kwolek za zaangażowanie i pomoc w przygotowaniu spotkania z Mikołajem 

organizowanego prze Radę Osiedla i ŁDK; radnemu Markowi Rokoszowi za reprezentowanie 

Rady w Powiatowym Turnieju Piłki Siatkowej Drużyn Samorządowych, który się odbył w 

Radowie Małym; 

- powiedziała, że z myślą o osobach potrzebujących, będziemy mieć Jadłodzielnie. W 

specjalnie przygotowanej lodówce, będzie można umieścić żywność. Lodówka zostanie 

ustawiona przy budynku ośrodka pomocy społecznej w Łobzie.  

- kolejna sesja odbędzie się 19 stycznia 2022 r. zaś wspólne posiedzenie komisji stałych zostało 

zaplanowane 17 stycznia 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz na zakończenie złożyła wszystkim życzenia 

Radosnych i Spokojnych Świąt Bożego Narodzenia oraz Szczęśliwego Nowego Roku.  
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Ad. 16 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:22:45 –2:23:10)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła XLVI sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:35  

      

(Płyta CD z nagraniem XLVI sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 

 


